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Kosters Samhällsförening 
Protokoll från styrelsemötet onsdagen den 4 september 2013 

 
Deltagare: Roger Ekstrand, Torbjörn Stjernberg, Janne Waldås, , Axel Lek 

 
Ej närvarande: Trine Reed Jensen (anmält förhinder hela hösten), Maria Wogenius (anmält 
förhinder), Helena Torgilsman, Monika Broberg, Alexandra Trensare, (Roger kontaktar 
dessa och kollar att kallelsen gått fram) 
 
 

1. Konstituerande av roller i den nya styrelsen 
Ordförande: Roger Ekstrand 
Sekreterare: Torbjörn Stjernberg  
Kassör: Monika Broberg 
 
Mötet beslutade att Roger Ekstrand och Monika Broberg är firmatecknare var för sig. 
 
2. Val av justerare för dagens protokoll 
Janne Waldås 
 
3. Ansvarsområden inom styrelsen: 
Övergripande: Roger o Janne 
Vård och omsorg: Axel o Monika 
Teknik och Infrasruktur: Torbjörn o Helena  
Miljö och bygg: Roger, Torbjörn 
Barn och utbildning: Maria och Alexandra 
 
4.  Kosterkuriren vintern 2013/14 
Beslöt att vi ger ut Kosterkuriren direkt efter nyår. Lägger med inbetalningskort  för 
2014. 
Vi ber Monika kolla vilka som betalt för 2013. 
 
5. Genomgång Årsmötesprotokoll 
Torbjörn ser till att Roger får ett original 
 
6. Hemsidan 
Roger och Susanne sköter den. Ungefär 20 per dag är inne på hemsidan.  
 
7. Kosterhavsdelegationsmöte  
Senaste mötet handlade om Kustbevakningen med liksom tillsynsmannen (Bertil i 
Brevik). 
Fyra möten per år. Delegationen skall i princip styra parken men i praktiken mycket av 
informationsmöte. Roger är ordinarie och Maria är suppleant som representanter för 
KSF.  
 
Kan vara bra att ha ytterligare suppleanter – sist kunde varken Roger eller Maria delta. 
Roger föreslår Kosterhavsdelegationen att Torbjörn och Janne också ingår som 
suppleanter. 
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8. Pågående ärenden 
Roger tog upp frågan om samhällsföreningen har berättigande eller om 
Kosternämnden bör ta över samhällsföreningens roll. Frågan kommer upp då och då.  
Slutsatsen har hittills varit att vi gott kan kvar samhällsföreningen. 
 
Roger sammankallar till ett litet Ö-råd inom en månad. Innan mötet hålls ett 
styrelsemöte för att diskutera uppläggningen. 
 
Helena von B har föreslagit att vi skall komma med ett medborgarförslag till 
kommunen. Men ett sådant kan bara ta upp en fråga i taget. Finns behov för ett 
samlat agerande och ett helhetsperspektiv på Kosters frågor. 
 
En fråga är hur vi skall kunna föra en bra diskussion med kommunen. Nuvarande 
toppolitiker är svåra att nå. Kanske det är förvaltningschefen vi skall ha en avstämning 
med regelbundet. 
 

a) Skolan 
Måste få besked hur man tänker sig klasserna 4-6 kommande år. Svårt att 
flytta tillbaka barnen om man inte redan nu rekryterar och får tillbaka dem 
snart. Svårt också att tänka sig en tjänst för enbart de som nästa år börjar 4-
6.  
Vi beslöt att be Maria kontakta rektorn för att få en plan för kommande år. 
 
Barnen kommer snart att rota sig i sin nya situation, få nya kompisar och ha 
svårt att återvända nästa höst om de då förväntas gå tillbaka till Koster. 
 
b) Utredning Handelshamnar, Roger 
Västra Bryggan har sagt nej till gemensam hamnförening. Ekenäs har sagt ja 
och en förrättning kommer att göras. 
 
c) Kosterlänken, Torbjörn 
Ändrade redan inför sommaren åldersgränsen – nu fritt till 13 år. 
Conny Hansson, Std kommun har ännu inte påbörjat sitt tjänsteutlåtande om 
kommande taxor enl tfn samtal 2 september. 
 
d) Vägar på Syd, Torbjörn 
I juli hade ännu inte någon lantmätare utsetts för förrättningen. Inte heller 
Conny Hansson Std kommun har någon nyhet om kommande förrättning och 
avser att ligga lågt så länge som möjligt. 
Torbjörn åtog sig att ordna ett möte med samtliga vägföreningar för att dels 
diskutera praktiska frågor som isgrus m.m. och dels hållningar till 
förrättningen. Kent Bergkvist, Svevia gav per telefon oss löfte att köpa isgrus 
från Svevia via Lubis (om det inte handlar om stora mängder) 
 
e) Vattenfrågan, Torbjörn 
Möte med hölls i juni med Kosternämnden (5 deltagare), Samhällsföreningen 
(Torbjörn) och företagarföreningen (Sverre Halvorsen) och 8 
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politiker/tjänstemän, Informationsmöte i Gula Ladan 1 aug. Rapporter finns 
på hemsidan. Slutsatsen är att inga beslut kommer att tas det närmaste året. 
Tjänstemännen utreder ekonomiska aspekter. 
 
f) Färdtjänst. Kommunen har ”skyllt” på avsaknaden av taxi.  
Vi fortsätter hoppas på privata initiativ och har försökt påverka några att 
starta taxirörelse. Med fordon max 30 km/t är vad vi förstår inte taxitillstånd 
nödvändigt. 
 
g) Skolskjutsfrågan på Koster skulle enligt svar på skrivelse från Roger tas upp 
när man utredde skolskjutsar i kommunen under våren 2013. Roger kollar 
vad som hänt. 
 
h) Ökad turism. Renhållningen har blivit ett problem. Hur skall detta lösas? 
Nationalparken sköter strandstädningen men i år har Kosteröarnas Bygg inte 
klarat sitt ansvar för att sköta soptunnor och dass. 
Viktigt att hitta en långsiktig lösning – diskutera med Strömstad kommun hur 
detta skall lösas framöver. Kanske se till att man har sommararbetande 
ungdomar som sköter detta. Ordna fler offentliga och bättre skötta toaletter. 
 
i) Belysningen behöver fixas. Gjorde en projektering för att ordna detta för 
några år sedan för Nord – men blev för dyrt. Borde byta säkringssystemet 
och kopplingslådan. Vi gör ett förslag till vad som behöver åtgärdas. Roger 
håller i detta. 
 

9. Övriga frågor 
Skärgårdarnas Riksförbund höll möte på Ven i augusti. Torbjörn deltog - kontaktades 
av Hans Ahrén som som individuell medlem fått en inbjudan men inte själv kunde 
delta.  
Bohusläns skärgårdsråd representerar samtliga skärgårdsföreningar i Bohuslän och 
ingår i SRF och de vill gärna att vi är medlemmar. Finns dock ingen budget för 
reskostnader till deras möten. SRF kan vara viktigt som arena för erfarenhetsutbyte. 
Men mycket olika storlek på medlemsföreningarna – vissa är en ö, vissa täcker ett stort 
område som Stockholms skärgård eller som Blekinge skärgård. 
 
Torbjörn kollar avgifter och förbereder att KSF kan gå med i Bohusläns skärgårdsråd 
och därmed även SRF. 

 
10. Avslutning 
Nästa möte hålls strax innan det lilla Ö-rådet som Roger tar initiativ till. 
 
 
Vid protokollet       Justeras 
 
 
 
Torbjörn Stjernberg      Janne Waldås 


